

SYNOPSIS FOR SESSION/BOM MEETING ON FEBRUARY 7, 2022

1. Session members and BOM to come up with suggested names for the new church building and the church. Please include a short rationale for such a choice of names and submit to Pastor Morgan before Sunday 2/13/2022 preferably.
2. Elders to contact member roll and ask who wants printed copies of the Annual Report 2021 and report to Pastor Morgan.
3. This year's Annual Congregational Meeting will be held virtually on March 20, 2022, at 1:00 pm after the Sunday Joint Service at 10:30 am;
4. Elder Victor Ling to form a team for the recognition of donors for the new church building.
5. Clarification and job description of VCPC Development Limited Trustees and the nomination of 5 trustees during the AGM on March 20, 2022 at 1:00 p.m.

2022 年 2 月 7 日堂議會及值理會會議摘要

1. 邀請堂議會及值理會成員為新建築樓宇和教堂提出新名稱的建議，並附上這新名字的簡短理由，且在 2022 年 2 月 13 日星期日之前提交給黃鼎盛牧師。
2. 敬請長老們聯絡各區會友，詢問誰想要 2021 年度年刊的印刷本，並轉告黃鼎盛牧師。
3. 今年的<會友大會>將於 2022 年 3 月 20 日，在週日上午 10:30 聯合禮拜後下午 1:00 以視像式舉行。
4. 林重慶長老將建立小組，目的是安排新教堂的捐贈者作出感謝的表示。
5. 在 2022 年 3 月 20 日下午 1:00 舉行的<會友大會>期間，對溫哥華華人長老會發展有限公司之信託人作出解釋和工作之描述以及 五名信託人的提名。